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15 ربیع الاول 143۸ - شماره ۲151۲

در روســتای جوینان نزدیک ظهر ســوم خرداد 
ســال ۱۳۳۶ فرزندی دیده به جهان گشــود که نام او 
را حســین نهادند. او در دامان پــدر و مادری متدین، 
کشاورز و زحمت کش پرورش یافت. او در هشت سالگی 
به مدرســه رفت و تا کلاس پنجم ابتدایی درس خواند 
و در ۱۲ سالگی به تهران آمد و به کار خیاطی مشغول 
شــد. در تهران برای درک حقایق اسلام و خودسازی 
مدتی نزد حضرت آیت الله مجیدی رفت و از درآمد کم 

شــغل خود برای پرداخت خمس و سهم امام نزد ایشان حساب سال باز کرد. او 
قبل از پیروزی انقلاب با پخش کردن اعلامیه های امام و تکثیر نوار و شــرکت در 
تظاهرات، سهم بسزایی داشت. همچنین در هیئات و حسینیه ها فعال بود و مدتی 
برای شــناخت معارف و حقایق اسلام در حسینیه اصفهانی ها شرکت می کرد.  از 
زمانی که پادگان ها را گرفتند او هم رفت و اســلحه ای گرفت و شــب ها تا بامداد 
مشغول نگهبانی بود. زمانی که بسیج شکل گرفت او هم در بسیج نام نویسی کرد 
و دوره آموزشی بسیج را دید و در مسجد امام حسن عسکری)ع( فعالیت می کرد. 
او در دوباره برپا کردن هیئت ســید الشهدا)ع( که بعد از انقلاب تعطیل شده بود 
خیلی سهم داشت. چندین بار برادران را به منزل خود دعوت نمود تا با همکاری 
آنان هیئت برپا شــود و می گفت: الان زمانی است که ما باید فرهنگ اسلامیمان 
را بالا ببریم تا بتوانیم توطئه دشمنان را خنثی کنیم.  او عضو فعال شاخه تهران 
انجمن اســلامی جوینان بود و در ایجاد صندوق قرض الحسنه بسیار می کوشید. 
شهید قیومی سه بار در جبهه حق علیه باطل به نبرد پرداخت و هر وقت که امام 
می فرمود جوان ها به جبهه بروند او کارها و فعالیت خود را رها می کرد و در جبهه 
حضور می یافت. سال ۱۳۶۴ در سر پل ذهاب، سال ۱۳۶۵ در فاو و در اواخر همان 
سال در شلمچه حضور یافت که در تاریخ ۱۳۶۵/۱۲/۱۲ در عملیات کربلای پنج 

به شهادت رسید و دفتر زندگی سراسر افتخار او با سرخی خونش بسته شد.
 وصیت نامه شهید:شما ای پدران و مادران و خواهران و برادرانم،خودتان می دانید 
که شــهید گریه کردن نمی خواهد بلکه رهرو می خواهد. پس گریه نکنید و تنها برای 

امام حسین و اکبر و قاسم و عباس و عون و دیگر شهدای کربلا گریه کنید و ...

به یاد سرباز شهید»حسین قیومی جوینانی«

فعال عرصه های انقلاب

رئیس فدراســیون پزشکی ورزشــی با اشاره به 
۳۶مورد تست مثبت دوپینگ ورزشکاران در سال ۲۰۱۶ 
می گوید این آمار در رشــته های بسکتبال، دوچرخه 

سواری و دوومیدانی بیشتر از سایر رشته ها بوده است.
دکتر غلامرضا نوروزی در نشست خبری خود که دیروز 
در هتل المپیک برگزار شــد در خصوص آخرین برنامه های 
فدراســیون پزشــکی ورزشــی  به اظهار نظر پرداخت که 

گزیده ای از صحبت های وی در ادامه می آید:
* فدراسیون پزشــکی ورزشی کشور ارتباط نزدیکی با همه 
فدراسیون ها برای تمام رقابت های داخلی و خارجی دارد. اگر 
چه  فدراســیون بی مدال هستیم اما به جرات می توان گفت 
در تمامی مدال هایی که ایران در عرصه های مختلف ورزشی 
کسب می کنند سهیم هستیم. این فدراسیون با همه تلاش ها 
و خدماتی که در عرصه پزشکی ورزشی ارائه می کند به خوبی 

دیده نمی شود.
* وضعیت فعلی این فدراسیون با توجه به گستردگی ورزش 
کشــور و خدماتی که باید ارائه کند فضای مناسب و توسعه 
یافته ای نیست که امیدواریم با درایت وزیر ورزش زمینه برای 

توسعه فضای پزشکی ورزشی فراهم شود.
* کلینیک پزشــکی داریــم اما به دنبــال کلینیکی به روز 
هستیم. به عنوان نمونه ما اقدام پزشکی را برای بهداد سلیمی 
در داخل ایران انجام دادیم اما نیاز به مرکز مجهز داریم و در 
حال حاضر این طرح به تایید هیئت رئیسه فدراسیون رسیده 

اما منتظر نظر نهایی وزارت ورزش و جوانان هستیم.
* براســاس سیاســت فدراسیون قرار شــد در سال ۲0۱۶ 
حدود۱۲00تســت با توجه به امکانات موجود داشته باشیم 

اما به جای این رقم تاکنون ۱۳00تســت گرفته شــده که 
در فوتبــال ۴۱0نمونه در لیگ های مختلــف مردان و زنان 
حتی دســته دو گرفته شده اســت. از این تعداد ۳۶ نمونه 
مثبت اعلام شــده است که سه الی ۴مورد مربوط به مربیان 
و سرپرســت تیم ها بــود که در نهایــت ۳۲نمونه مربوط به 
ورزشکاران مثبت اعلام شده است. ما توانستیم یک تیم پاک 

به المپیک ۲0۱۶ارسال کنیم.
* بیشترین آمار دوپینگ در ایران در رشته دوچرخه سواری 
بوده است و پس از این رشته ورزشی، دوومیدانی و بسکتبال 
بیشــترین آمار دوپینگ را داشته اند که باید توجه جدی به 

آنها صورت بگیرد.
* ساز و کار لازم در خصوص راه اندازی آزمایشگاه دوپینگ 
در ایران فراهم شده و تجهیزات نیز خریداری شده اما  برای 
گرفتن مجوز نیاز به همکاری ســه ســاله با وادا داریم که به 
دلیلی محقق نشده است. البته طی نشستی که هفته گذشته 
با دیناروند معاون وزیر بهداشــت درمان و آموزش پزشــکی 
داشتیم، وی بازدیدی از مراحل احداث این آزمایشگاه داشت 
و قرار شــد فاز نخست آن با همکاری وزارت بهداشت شروع 
شــود تا با هماهنگی مسئولان ورزش کشور این پروژه را راه 

اندازی کنیم.
* درباره پولی که در سال های گذشته از فدراسیون پزشکی 
ورزشی گرفته شده بود تا پاداش مدال آوران معلول پرداخت 
شــود، باید بگویم در بدنــه وزارت ورزش همه به هم کمک 
می کننــد و پول قرض می دهند. این کار پیش از حضور من 
در فدراسیون صورت گرفته بود و هنوز نیز وزارت ورزش آن 

پول را برنگردانده است.

رئیس فدراسیون پزشکی ورزشی عنوان کرد

دوچرخه سواری، دوومیدانی و بسکتبال 
بیشترین آمار دوپینگ در ایران را دارند

سرویس ورزشی-
رقابت های هفتــه چهاردهم لیگ برتر طی امروز و 
فردا برگزار می شــود و در یکی از حساس ترین بازی ها 
پرسپولیس صدرنشین به مصاف ذوب آهن خواهد رفت.

لیگ برتر فوتبال در فصل شانزدهم به چهاردهمین هفته 
رســید تا رقابت در صدر جدول به اوج خود برســد. سه تیم 
پرســپولیس، تراکتورســازی و ذوب آهن این هفته دیدارهای 

سختی دارند که آنها تنها به پیروزی فکر می کنند.
طبق برنامه اعلام شــده امروز چهار دیدار برگزار می شود 
که در مهمترین بازی استقلال به دیدار پدیده می رود. پدیده 
در دو هفته اخیر با تیم صدرنشین تراکتورسازی و پرسپولیس 
دیدار کرده است. این تیم ابتدا تراکتورسازی را متوقف کرد و 
هفته پیش هم در مشهد برابر پرسپولیس شکست خورد. نتایج 
پدیده در این دو بازی دو بار صدر جدول را دچار تغییرات کرد. 
این تیم نشان داده که توانایی کسب نتایج خوب برابر تیم های 
مدعی را دارد و این هفته با استقلالی دیدار می کند که شرایط 
خوبی ندارد و نوع بازی و نتایجش به شــدت مورد انتقاد قرار 
گرفته است.اســتقلال هفته قبل در تهران و برابر تماشاگران 
خودی از تراکتورسازی شکست خورد و این بار برای به دست 
آوردن دل هواداران و بیرون آوردن خود از شرایط بحرانی تنها 
به پیروزی برابر پدیده فکر می کند؛ کاری که با شــرایط فعلی 

چندان آسان هم نخواهد بود.
اما اوج حساسیت دیدارهای هفته چهاردهم در روز جمعه 
و در دو دیــداری که در تبریز و اصفهان انجام می شــود، رقم 
می خورد. از ساعت ۱۴ تراکتورسازی تیم دوم جدول در خانه 
پذیرای سپاهان است. سرخ پوشان تبریزی برای حضور موقت 
در صدر جدول باید سپاهان را شکست دهند اما با وجود اینکه 
تراکتورســازان عملکرد خوبی در این فصل داشتند، پیروزی 

برابر شــاگردان عبدالله ویســی چندان هم ساده نخواهد بود. 
ســپاهان این روزها در شرایط بسیار خوبی به سر می برد و با 
پیــروزی ۴ بر یک هفته قبل برابر صبا از نظر روحی شــرایط 
ایده آلــی دارد. البته تراکتورســازی هم هفتــه قبل پیروزی 
ارزشــمندی در تهران برابر استقلال کسب کرد و شاید از این 

نظر چیزی از سپاهانی ها کم نداشته باشد.
آخرین دیدار هفته چهاردهم نیز بالاترین حساسیت و به 
احتمال زیاد بیشترین جذابیت را خواهد داشت. در این بازی 
از ساعت ۱۷:۲0 ذوب آهن و پرسپولیس به دیدار هم می روند. 
پرسپولیس با هدایت برانکو بیش از ۲0 بازی است که خارج از 
خانه نباخته و از بین تیم های لیگ برتری، ذوب آهن تنها تیمی 
است که پرسپولیس برانکو موفق به شکستش نشده است. از 

این جهات دیدار جمعه دو تیم بسیار جذاب و تماشایی خواهد 
بود. فصل قبل پرسپولیس و ذوب آهن سه بار- دو بار در لیگ 
برتر و یک دیدار در جام حذفی- به مصاف هم رفتند که در هر 
سه دیدار پرسپولیسی ها معتقد بودند اشتباه داوری در نتیجه 
بازی تاثیرگذار بوده اســت. بنابراین دیــدار این هفته دو تیم 
کاملا زیر ذره بین کارشناســان داوری و هواداران پرسپولیس 
خواهد بود و از این بابت کار محسن ترکی و کمک هایش برای 
قضاوت بازی بسیار ســخت خواهند بود. ذوب آهن اما پس از 
تغییراتی که در کادر فنی اش شکل گرفت روند صعودی داشته 
و در هفته های اخیر پیروزی های پرگل و دلچســبی به دست 
آورده اســت. هر چند هفته قبل بــا نتیجه نزدیک دو بر یک 

ماشین سازی بحران زده را شکست داد.

برنامــه کامل دیدارهای هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال 
به این شرح است:

پنج شنبه ۲۵ آذر
* گسترش فولاد................. استقلال خوزستان)ساعت ۱۴:۳0(
* سایپا.................................................................. پیکان)ساعت ۱۵(
* صبا.................................................... نفت تهران)ساعت ۱۵:۱۵(
* استقلال..................................................... پدیده)ساعت ۱۶:۲0(

جمعه ۲۶ آذر
* تراکتورسازی............................................... سپاهان)ساعت ۱۴(
* سیاه جامگان................................ ماشین سازی)ساعت ۱۴:۳0(
* فولاد .................................. صنعت نفت آبادان)ساعت ۱۵:۳0(
* ذوب آهن............................................. پرسپولیس)ساعت۱۶:۲0(

استقلال تهران به دنبال جبران است، تراکتورسازی به دنبال بازگشت به صدر

ذوب آهن- پرسپولیس؛ تقابل دیدنی آسیایی ها در اصفهان

جدول رده بندی لیگ برتر جام خلیج فارس
امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

1541129-11385. پرسپولیس

2191227-21376. تراکتورسازی

3136342112921. ذوب آهن

4135531917220. نفت تهران

5134721714319. فولاد

6134721514119.  پیکان

7134631613318.  استقلال

8135351615118. سپاهان

116-9134451415. صنعت نفت آبادان

115-10133641617 . استقلال خوزستان

515-11133641217. پدیده

14-12132831010. گسترش فولاد

512-1313265914. سایپا

711-14132561017. سیاه جامگان

99-15131661019. صبای قم

146-1613139822. ماشین سازی تبریز

آنتیگا سرمربی جدید تیم ملی والیبال کانادا 
مربی فرانســوی والیبال دنیا هدایت تیم ملی کانادا پذیرفت. استفان آنتیگا، 
مربی فرانسوی والیبال که با تیم ملی لهستان در سال ۲0۱۴ قهرمان جهان شده 
بود قراردادی ۴ ســاله با کانادا بســت. این مدت قرارداد به این معنا است که وی 
با کانادا در مســابقات المپیک ۲0۲0 توکیو حضور خواهد داشــت. پیش از وی 
مربیگری کانادا بر عهده گلن هوگ بود. وی که از ســال ۲00۶ بر نیمکت کانادا 
می نشست اکنون مدیر ورزشی والیبال این کشور شده است. آنتیگا بلافاصله پس 
از بازنشســتگی به مربیگری روی آورد و همان زمان هدایت لهســتان را برعهده 
گرفت. وی که سال های فوق العاده را با این تیم گذراند پس از عملکرد نه چندان 

خوب در المپیک ریو قرارداد خود را تمدید نکرد.
صعود نماینده ژاپن به فینال جام باشگاه های جهان

نماینده ژاپن با پیروزی قاطعی که برابر اتلتیکو ناسیونال کلمبیا به دست آورد 
به فینال جام باشــگاه های جهان راه پیدا کرد. در جام باشــگاه های جهان که در 
ژاپن برگزار می شود در دیدار نیمه نهایی دو تیم کاشیما آنتلرز و اتلتیکو ناسیونال 
کلمبیــا به مصاف هم رفتند که این دیدار در نهایت با پیروزی ۳ بر صفر نماینده 
ژاپن به پایان رســید. کاشیما آنتلرز به این پیروزی، به فینال صعود کرد. این تیم 
باید در فینال به مصاف برنده دیدار کلوب آمه ریکا مکزیک و رئال مادرید برود که 
این دیدار امروز )پنج شنبه( برگزار خواهد شد. نکته جالب توجه در دیدار کاشیما 
آنتلرز و اتلتیکو ناســیونال کلمبیااســتفاده از ویدیو چک بود. در این دیدار برای 
اولین بار پنالتی با بازبینی صحنه گرفته شد. داور بازی در دقیقه ۳۲ بازی بوسیله 
ویدیو چک و بازبینی صحنه برای نماینده ژاپن پنالتی گرفت تا کاشــیما آنتلرز با 

یک گل از حریف کلمبیایی خود پیش افتد.
ماجرای عدم پذیرش ستاره دورتموند در بایرن مونیخ 

بازیکن جوانی که به موتور بورســیادورتموند تبدیل شده و پیراهن تیم ملی 
آلمان را به تن دارد، در بایرن مونیخ پذیرفته نشــد. یولیان وایگل با داشتن تنها 
۲۱ ســال سن هم اکنون به یکی از بازیکنان کلیدی بورسیادورتموند تبدیل شده 
است. وی حتی پیراهن تیم ملی آلمان را نیز به تن دارد و مورد توجه چندین تیم 
بزرگ اروپایی از جمله بارســلونا و رئال مادرید قرارگرفته است. اما همین ستاره 
زمانی در تمرینات آزمایشــی بایرن مونیخ،  شرکت کرد و در پایان مورد پذیرش 
واقع نشــد. وایگل برای نخســتین مرتبه در تیم دوم شهر مونیخ یعنی »۱8۶0« 
مطرح شد، در مصاحبه ای با شبکه تلویزیونی ز.د.اف ماجرای عدم پذیرش خود در 
جمع باواریایی ها را شرح داد. وی گفت: به تمرینات آزمایشی با بایرن مونیخ رفته 
بودم. چون باشگاه آن  زمان من یعنی مونیخ ۱8۶0 همکاری گسترده ای با بایرن 
داشت. بعد از آنکه در تمرینات شرکت کردم، مسئولین به من گفتند به قدر کافی 
دینامیک نیستم.او ادامه داد: بعد از آن به بورسیادورتموند پیوستم. خیلی خیلی 

هم خوشحالم چون در اینجا کاملا پیشرفت و ترقی کردم.
)CAS( عضویت یک ایرانی در دادگاه بین المللی حکمیت ورزش

با مکاتبات و پیگیری های لازم از سوی کمیته ملی المپیک و با موافقت دبیر 
کل )CAS( پرنــد عزیزی به عنوان نخســتین زن ایرانی عضو دادگاه بین المللی 
حکمیت ورزش شــد. پس از مکاتبات لازم از سوی کمیته ملی المپیک و ارسال 
مدارک کافی، دبیرکل دادگاه حکمیت ورزش )CAS( طی نامه ای به کمیته ملی 
المپیک کشــورمان، ضمن تایید مدارک ارسالی پرند عزیزی از سوی کمیته، وی 
را بــه عنوان یکی از داوران دادگاه  بین المللــی حکمیت ورزش انتخاب کرد. این 
برای نخستین بار است که یک زن ایرانی به عنوان یکی از داوران دادگاه حکمیت 
 )CAS( انتخــاب می شــود. دادگاه بین المللی حکمیــت ورزش)CAS(ورزش
دادگاهی اســت برای حکمیت در رشته های مختلف ورزش جهان که مقر آن در 

لوزان سوئیس بوده و به اختلافات ورزشی رسیدگی می کند.
گواردیولا: نتیجه نگیرم اخراج می شوم!

سرمربی اسپانیایی تیم فوتبال منچسترسیتی هرچند سوابق مربیگری درخشانی 
داشــته اما احتمال می دهد در صورت ناکامی، از مربیگری اخراج شــود. وی که از 
ابتدای تابستان در جزیره، سکان هدایت »آبی های آسمانی« را برعهده گرفت، بعد از 
باخت ۴ بر ۲ ابتدای هفته جاری مقابل لسترسیتی که دومین شکست متوالی فصل 
جاری بود، به طور گســترده خود را مقابل انتقادات دید. به همین منظور احتمال 
می دهد در صورت تکرار باخت،  جایگاه خود را نزد ســیتزن ها به طور کامل از دست 
دهد. وی اظهار داشــت: فوتبال کنونی چیزی به اسم پروژه طولانی در خود ندارد.
در این فوتبال مجبوری پیوســته برنده شوی و اگر برد نداشته باشی، دچار مشکل 
می شوی. مربی ۴۵ ساله افزود: البته باشگاه در حال آماده سازی برنامه های بلندمدت 
اســت اما مربیان باید برنده شــوند یا چیزی را برای تحول در دست داشته باشند. 
او افزود: در دوران مربیگری ام، هیچ وقت برکنارنشــده ام و برای نخستین مرتبه در 
زندگی ام است برای مدتی طولانی برد کسب نکرده ام. مسلما فصل بعد اوضاع بهتر 
خواهد شد. ۲ سال بعد هم باز شرایط بهتر می شود. اما بدانید وقتی به اینجا آمدم، 
خوب می دانســتم چاره ای ندارم جز این که همواره برنده شوم. گواردیولا همچنین 
عنوان کرد: احســاس می کنم مالکین باشــگاه به من اعتماد دارند. اما واقعیت این 
اســت باید برنده باشم. یعنی حیات شغلم وابسته به نتایج است.دقیقا همین است.
شاید در برخی حالت ها، غیر ورزشی باشد. اما شما می دانید در کمپانی های بزرگ و 
تجارت های بزرگ جهانی، اگر اوضاع خوب پیش نرود، همه دنبال راه حل می روند.

کومان: آقای ونگر باخت خودت را گردن داور نینداز!
سرمربی هلندی تیم فوتبال اورتون از مسئول فنی آرسنال خواست باختش را به 
گردن داور نیندازد. سه شــنبه شب گذشته در مسابقات لیگ برتر انگلیس، اورتون در 
ورزشگاه خانگی اش یعنی گودیسون پارک موفق شد آرسنال را ۲ بر یک شکست دهد. 
بعد از این مســابقه در کنفرانس خبری »آرســن ونگر« باخت را تیمش را به تصمیم 
اشتباه مارک کلاتن برگ در دقیقه 8۶ ربط داد. وی گفت داور یک ضربه کرنر به اشتباه 
گرفت که همان منجر به گل برتری حریف شــد. این اظهارات البته باعث برانگیختن 
»رونالد کومان« شــد. مسئول فنی هلندی تیم برنده بازی به خبرنگاران گفت: از این 
حرف های ونگر تعجب نکردم. این ســومین مرتبه اســت کــه در یک بازی خانگی او 

راشکست می دهم و سومین مرتبه است که باختش را به گردن داور می اندازد.
مذاکرات امنیتی فیفا با کمیته روسی سازماندهی جام جهانی ۲۰1۸

رئیس کمیته سازماندهی جام جهانی ۲0۱8 روسیه از مرحله پایانی مذاکرات 
امنیتی با فیفا خبر داد. الکســاندر سوروخین، رئیس  کمیته روسی سازماندهی و 
اجرایی جام جهانی ۲0۱8 روســیه به شبکه ورزش روسیه گفت: فیفا در مرحله 
پایانی مذاکرات با تامین کنندگان امنیت این رقابت ها قرار دارد. وی تصریح کرد: 
بحث امنیتی مســابقات جام جهانی ۲0۱8 روسیه توســط فیفا در حال بررسی 
است و مذاکرات با کمیته سازماندهی و اجرایی این رقابت ها به مرحله نهایی خود 
نزدیک شــد. فیفا همیشه این کار را انجام می دهد و پس از پایان هر جام جهانی 
پاســخ مشخص و کوتاهی درباره بحث امنیتی رقابت ها ارائه می کند. جام جهانی 
۲0۱8 روسیه در روزهای ۱۴ ژوئن تا ۱۵ جولای ۲0۱8 میلادی در ۱۲ ورزشگاه 
شهرهای مسکو، پترزبورگ، ســوچی، کازان، روستوف، کالینگراد، یکاترینبورگ، 

سارانسک، سامارا، وولگوگراد و نووگراد این کشور برگزار خواهد شد.

رئیس فدراسیون تکواندو می گوید در صورت تمایل 
مهماندوست وی نیز یکی از گزینه های سرمربیگری تیم 

ملی است.
رضا مهماندوســت سرمربی اســبق تیم ملی تکواندو در 
تازه ترین صحبت های خود مدعی شده قراردادش با تیم ملی 
آذربایجان به پایان رسیده و می تواند با تیم ملی ایران همکاری 
داشته باشد. مهماندوست همچنین در مورد پیشنهاد احتمالی 
فدراســیون تکواندو هم گفت: در این خصوص بارها صحبت 
کرده ام و نمی توانم گذشــته را فرامــوش کنم. قطعا آنها هم 
که ســال ۲0۱۱ و تنها چند ماه بعد از کسب عنوان قهرمانی 
جهان با من آنگونه برخورد کردند هم چنین پیشــنهادی به 

من نخواهند داد. 
سرمربی پیشین تیم ملی تکواندو کشورمان افزود: تکواندو 
ما وابسته به شخص نیست، تکواندو ایران با جوانان با استعداد 
نیاز به یک مدیریت قوی دارد. اگر این بخش کار به درســتی 
انجام نشود کار نتیجه نخواهد دارد. ما نیاز به یک سیستم قوی 
داریم که برای پیشرفت اهداف تکواندو گام بردارد و در این راه 
حتی از مخالفین خود اســتفاده کرده و دست از تک محوری 
بردارد. متاسفانه در فدراسیون تکواندو هرکس نظری مخالف 

نظر آقایان داد از صحنه تکواندو پاک شد.
مهماندوســت در خصــوص احتمــال تغییــر مدیریت 
فدراســیون و بازگشت وی به ایران گفت: اگر قرار بود تغییری 
ایجاد شــود، باید بعد از المپیک اتفاق می افتاد و یا اینکه اصلا 
می توانند تغییر بدهند یا خیر؟ اگر مدیریت تغییر کرد در مورد 

سایر مسائل صحبت خواهیم کرد.
این صحبت های مهماندوست در شرایطی مطرح شد که 
روز گذشته پولادگر رئیس فدراســیون تکواندو نیز به تشریح 
آخرین شرایط این فدراســیون پرداخت. وی گفت: متاسفانه 
نتایج تیم ملی در مســابقات جام جهانــی در حد انتظار نبود 
و ایــن واکنش ها معمولا در ورزش وجود دارد که وقتی تیمی 

ناکام است کادر فنی و مسئولان مربوط به آن استعفا می دهند، 
اکنــون هم این اتفاق رخ داده اما متاســفانه بیش از حد این 

موضوع سیاه نمایی شده است. 
وی درباره علل شکست تیم ملی در مسابقات جام جهانی 
باکو گفت: اگر این رویداد را به صورت خاص نگاه کنیم، قرعه 
ســختی داشتیم و ۲ نفر آســیب دیده داشتیم، بهنام اسبقی 

با آرنج شکســته به بیمارستان منتقل شد و ابوالفضل یعقوبی 
هم با مصدومیت مواجه شــد، ۲ نفر از بازیکنان تیم ملی که 
بهترین های لیگ بودند نخستین بار به تیم ملی دعوت شدند، 
اینها عواملی اســت که باعث شد در رویدادی نتیجه مطلوب 
نگیریم، باید با کارشناســی تصمیم درســت و منطقی گرفته 
شود، عکس العمل کادر فنی تیم ملی هم با استعفای سرمربی 

تیم ملی همراه شد. 
پولادگــر در خصوص انتخاب ســرمربی جدید تیم ملی 
تکواندو با توجــه به در پیش بودن مســابقات جهانی گفت: 
برای این موضوع قطعا شــورای فنی به زودی تصمیم گیری 
خواهد کرد، لیگ ۲0 ســاله ای داریم که یکی از دستاوردهای 
آن مربیان خوبی است که سال ها در عرصه لیگ فعال هستند، 
مربیانی هم در مســابقات کشــوری موفق بوده اند، قطعا یک 
مربی واجدشرایط و توانمند که بتواند از عنوان قهرمانی ما در 

مسابقات جهانی دفاع کند انتخاب می شود. 
رئیــس فدراســیون تکواندو درباره احتمــال حضور رضا 
مهماندوســت در بین گزینه های سرمربیگری تیم ملی گفت: 
کســی نگفت که مهماندوست برود که حالا بگوییم بازگرد، او 
خودش اســتعفا داد، ممکن است او هم در بین گزینه ها باشد 
اگر تمایلی داشــته باشــد، به هر حال او هم از پتانسیل های 
تکواندو کشور است. وی در مورد اینکه مهماندوست سرمربی 
تیم ملی جمهوری آذربایجان برای حضور مجدد در راس کادر 
فنی تیم ملی ایران اظهار تمایل کرده است، افزود: خیلی خوب 

است و خوشحالیم.

رئیس فدراسیون تکواندو اعلام کرد

مهماندوست یکی از گزینه های سرمربیگری تیم ملی است

انتخابات فدراســیون کاراته قرار بــود ۱۱ مرداد 
ماه سال جاری برگزار شــود اما یک روز قبل از زمان 
برگزاری انتخابات، به دلیل شــائبه در تایید صلاحیت 
یکــی از کاندیداها، انتخابات لغــو و به زمان دیگری 

موکول شد.
اســفند ماه ســال گذشــته، ۲۷ کاندیدا برای ریاســت 
فدراســیون کاراته ثبت نام کردند. چهار مرداد ماه ۱۳9۵ هر 
۲۷ کاندیدا تایید صلاحیت شــدند و وزارت ورزش ۱۱ مرداد 
مــاه را زمان برگزاری انتخابات اعلام کرد. اما یک روز قبل از 
برگزاری انتخابات، وزارت ورزش به دلیل شائبه در صلاحیت 

یک کاندیدا انتخابات را لغو و به زمان دیگری موکول کرد.
محمود گودرزی وزیر ورزش پیشین، مهرماه سال جاری 
در مصاحبه ای با رســانه ها در خصوص دلیــل لغو برگزاری 
مجمــع انتخاباتی فدراســیون کاراته اظهارکــرد: اخباری از 
فدراسیون کاراته به ما رسید که فرد یا افرادی در حال تبانی، 
چیدمان و مهندسی هستند. زمانی که ما برای خودمان حق 
مهندســی قائل نیســتیم، حتما برای دیگران هم این حق را 
قائل نیستیم. در انتخابات فدراسیون کاراته بحث تبانی مطرح 
بود و امکان داشــت مسائل دیگری هم باشــد اما زمانی که 
مجموعه هــای قانونی همچون قــوه قضائیه به ما اعلام کنند 

که فردی دچار این مشکلات هست، عذرش را می خواهیم.
اکنون نصرالله ســجادی در حالی زمان انتخابات مجمع 

کاراته را ۲8 دی ماه ســال جاری اعــلام کرده که خبری از 
تایید صلاحیت مجدد کاندیداها و لیســت دقیق آنها نیست. 
اگــر وزرات ورزش به دلیل شــائبه در صلاحیت یک کاندیدا 
انتخابات را لغو می کند آیا منطقی اســت که پس از گذشت 
چند ماه و از دست دادن زمان بسیاری که هر لحظه آن برای 
جامعــه کاراته مهم بوده، اکنون انتخابــات را با همان نفرات 

برگزار کند؟
تایید صلاحیت کاندیداها از اسفندماه سال گذشته تا مرداد 
ماه حدود شش ماه زمان برد! حال که چیزی حدود یک ماه تا 
زمان برگزاری انتخابات کاراته باقی مانده است این سؤال مطرح 
اســت که وزارت ورزش برنامه خاصی برای تایید صلاحیت ها 
دارد و تکلیف رسیدگی به وضعیت آن کاندیدایی که گفته شد 

در حال تبانی و مهندسی انتخابات بوده، چه می شود؟
اگر قرار است که کاندیدای مورد نظر در انتخابات ۲8 دی 
حضور داشته باشــد، چرا انتخابات ۱۱ مرداد به دلیل شائبه 
عدم صلاحیت او لغو شد؟ آیا اکنون آن فرد صاحب صلاحیت 
شــده؟ یا اینکه وزیر جدید کاندیدای مذکور را دارای روحیه 

تبانی ندیده و حتما صلاحیتش هم تایید شده است؟
اکنون تنهــا باید منتظر ماند و دید کــه واکنش وزارت 
جدید ورزش به این موضوع چیست. آیا ادعاهای وزیر گذشته 
را نایده خواهد گرفت؟ یا کاندیدای مذکور را از لیست نهایی 

کاندیداهای انتخابات فدراسیون کاراته خارج خواهد کرد؟

پرسش مهم از وزارت ورزش و جوانان

تکلیف کاندیدای متهم به تبانی در کاراته چه شد؟!

منصوریان: آنهایی را که به ریشه استقلال ضربه می زنند، معرفی می کنم
ســرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: همچنان پای قولی که ابتدای فصل به 
هواداران استقلال دادم هستم و نام کسانی را که به ریشه استقلال ضربه می زنند، 
خواهم گفت. علیرضا منصوریان در نشست خبری پیش از دیدار تیمش با پدیده 
در مورد لیســت ورودی و خروجی تیمش در نیم فصل عنوان کرد: بعد از بازی با 
پدیده به همراه آقای افتخاری و بهتاش فریبا نشســتی را برگزار کرده تا در این 
زمینه تصمیم گیری کنیم. منصوریان در خصوص اینکه آیا اولتیماتومی از سمت 
هیئت مدیره باشــگاه به او داده شده اســت یا خیر، گفت: در مورد فضای هیئت 
مدیره در نیم فصل یک صحبت اساســی خواهیم داشــت. باید در هیئت مدیره 
باشگاه فضایی کاملًا حمایتی وجود داشته باشد. ما دیروز هم خدمت وزیر بودیم 
و من بسیار از دیدگاه ایشــان لذت بردم. ایشان دیدگاهی مثبتی داشت. هر روز 
نیــز با رئیس  هیئت مدیره تماس و ارتباط دارم، اما یکی دو مورد فضای ناهنجار 
در هیئت مدیره داریم که در نیم فصل به آن رســیدگی خواهیم کرد. ما به دنبال 
الگویی در ســطح جهانی هستیم تا پیگیری کنیم و ببینیم چند عضو در هیئت 
مدیره باشگاه های مطرح جهان هستند و امکان دارد یک نفر در یک هفته ۳0 بار 
مصاحبه کند؟! ما صرفــاً آمده ایم که در این فضا فوتبال بازی کنیم، خارج از هر 
نوع مسائل جناحی. شــما مطمئن باشید ما در نیم فصل به مسائل هیئت مدیره 
رسیدگی جدی خواهیم کرد. سرمربی تیم فوتبال استقلال در ادامه تصریح کرد: 
من همچنان پای قولی که ابتدای فصل به هواداران اســتقلال دادم هستم و نام 
کسانی را که به ریشه استقلال ضربه می زنند، خواهم گفت. به نظرم باید نیم فصل 
جالبی داشته باشــیم و ممکن است در این بین چند نام را مستقیماً اعلام کنم، 
چون این قول را به هواداران داده ام. وی در مورد مســیر پیش روی اســتقلال در 
ادامه فصل عنوان کرد: اگر ما امید نداشته باشیم از خانه بیرون نمی آییم. من تیمم 
را می شناسم و مطمئنم از این ناهمواری ها رد خواهیم شد. من دو سال است که 
این ناهمواری ها را پشت سر می گذارم. سرمربی تیم فوتبال استقلال در خصوص 
اینکه آیا کسی به کادر فنی این تیم اضافه خواهد شد یا خیر، گفت: به هیچ عنوان 

به کادر فنی فردی را اضافه نمی کنیم.
انتقاد جلالی از پرسپولیسی ها 

مجید جلالی ســرمربی تیم فوتبال پیکان تهران با اشاره به آخرین وضعیت 
آرش برهانی گفت: برهانی دارد زحمت می کشــد. او حدود ۱0 کیلوگرم وزن کم 
کرده اســت. وقتی شما در چند ماه این قدر وزن کم می کنید یک مقدار از لحاظ 
قوای جسمانی تحلیل می روید. برهانی نیاز به زمان دارد تا به شرایط خوب خود 
برگردد. جلالی در واکنش به شایعه مذاکرات باشگاه پرسپولیس با سیاوش یزدانی 
و گادوین منشا گفت: واقعاً از این موضوع ناراحتم، چون به تیم مان ضربه می زند. 
در همــه جای دنیا وقتی بازیکنی را می خواهند قواعــد خودش را دارد. اینکه از 
راهی وارد شــویم که قصد تخریب باشــد، قواعد خوبی نخواهد بود. ظاهراً همه 
تیم هــای لیگ برتر کار می کنند تا فرآورده های خود را به چند تیم تقدیم کنند! 
اگر پرسپولیسی ها بازیکنی را می خواهند فرآیند خاص خودش را دارد و نباید به 
تیــم لطمه بزنند. اگر بازیکن را نمی خواهنــد تکذیب کنند، ولی اگر می خواهند 
طبق فرآیندش پیش بروند. من وقتی به تمرین می روم با ذهن بازیکنانی روبه رو 
می شــوم که پراکنده است. وی در پاسخ به این سؤال که آیا منظورش این است 
که پرسپولیس قصد تخریب پیکان را دارد، گفت: نمی دانم هر تیمی که این کار را 
می کند، قصدش تخریب است و صحیح نیست. فرض کنید که ما از صبا بازیکنی 
را می خواهیــم و روزهای متوالی در روزنامه های منتســب به خودمان می گوییم 
که این بازیکن را می خواهیم آیا این بازیکن می تواند برای صبا بازی کند؟ قاعده 

جذب بازیکن این است که در فصل نقل وانتقالات در مورد آن صحبت کنیم.
طعنه عزیزی به اصفهانیان 

مدیر فنی تیم فوتبال سیاه جامگان مشهد گفت: قرار است با کارلوس کی روش 
و علیرضا منصوریان صحبت کرده تا از فریدون اصفهانیان به عنوان مشــاور فنی 
اســتفاده کنند! خداداد عزیزی درباره محرومیت دو جلسه ای اش از سوی کمیته 
انضباطی فدراسیون فوتبال اظهار داشت: از مدیرعامل باشگاه شنیدم که دو جلسه 
محروم شــده ام. ما در کشوری زندگی می کنیم که قانون آن بر اساس شرع اسلام 
اســت. کجای شرع اسلام نوشته شده که بدون توضیح و تحقیق از قاتل، گردن او 
را بزنند؟ برای مهدی تاج و فدراســیون فوتبال احترام قائلم، اما چطور بدون اینکه 
توضیحی از من بخواهند، گردنم را زدند؟ وی افزود: خنده دار اســت که ناظر بازی 
گزارش داده و کمیته انضباطی هم بر اساس این گزارش رأی به محرومیت من داده 
است. در فوتبالی که فساد است، از کجا معلوم ناظر بازی دروغ نگفته باشد؟ من هم 
می توانم کمک هایم را به عنوان شاهد بیاورم که چیزی نگفته ام و آنها تأیید کنند. 
اگر من را خواستید و توضیحاتم قانع کننده نبود، آن وقت گردنم را بزنید. حرف من 
همیشه همین بوده که خیلی از قوانین ما ایراد دارد. واقعا محرومیت من خنده دار 
اســت.مدیر فنی تیم فوتبال ســیاه جامگان در ادامه با بیان اینکه بایداز فریدون 
اصفهانیان برای مسائل فنی مشاوره بگیریم و قصد داریم با کارلوس کی روش هم 
صحبت کرده تا از اصفهانیان به عنوان مشــاور فنی استفاده کند، خاطرنشان کرد: 
اصفهانیان در مصاحبه ای از ما خواسته که دانش فنی بازیکنان مان را بالا ببریم. از 
روز گذشته که متوجه این مسئله شده ام، در تلاش هستم از رهنمودهای گوهربار 
جناب اصفهانیان اســتفاده کنم تا ســطح فنی تیم را بالا و بالاتر برده و به ابرها 
برسیم! به منصوریان هم پیشنهاد کرده ام که از اصفهانیان استفاده کرده تا مشکل 
استقلال حل شود. از طرفی قرار است با کلن آلمان هم صحبت کرده تا اصفهانیان 
لژیونر شود. آقای اصفهانیان! شــما که می گویی داوری مشکلی ندارد، چرا درباره 
مســائل فنی حرف می زنی؟ اگر منظورت این اســت که چرا مــا در مورد داوری 
صحبت می کنیم، پس تو چرا درباره مسائل فنی حرف می زنی؟ کجای این فوتبال 
هستی که در ارتباط با مسائل فنی اظهارنظر می کنی؟ نمی دانم رئیس »آپارتمان« 
داوری هســتی یا هر چیز دیگر، اما به اندازه خودت صحبت کن. چطور من حرف 
می زنم، محروم می شوم، اما اصفهانیان که صحبت کرده، محروم نمی شود؟ جالب 

است که »دیگ به دیگ می گوید رویت سیاه!«
اعلام حکم بازی جنجالی فوتسال به تعویق افتاد

کمیته اســتیناف حکم نهایی بازی تیم های گیتی پســند و حفاری در لیگ 
فوتســال را هفته آینده اعلام خواهد کرد. باشــگاه گیتی پسند اصفهان به حکم 
کمیته انضباطی مبنی بر باخت ۶ بر صفر این تیم در بازی جنجالی هفته دوازدهم 
لیگ فوتســال مقابل حفاری اعتراض کرد و قرار بود رای نهایی بعد از یک هفته 
توســط کمیته استیناف اعلام شــود. علیرضا صالحی رئیس  کمیته استیناف در 
این باره توضیح داد: معمولا جلســات ما روزهای سه شــنبه برگزار می شــود. ما 
مدارک را بررســی کردیم اما ایراداتی در پرونده وجود داشت و خواستیم مدارک 
کامل را برای مان ارســال کنند. بنابراین فعلا تصمیم خاصی درباره بازی تیم های 
گیتی پســند و حفاری گرفته نشــده و رای نهایی بعد از وصول مدارک در جلسه 

بعدی صادر خواهد شد.
سپیدرود قهرمان نیم فصل لیگ دسته اول

هفته هفدهم لیگ دســته اول باشگاه های کشــور با صدرنشینی و قهرمانی 
ســپیدرود رشــت در نیم فصل اول به پایان رســید. در آخرین هفته از دور رفت 
مســابقات فوتبال لیگ برتر سپیدرود با وجود شکست مقابل نساجی ۳۱ امتیازی 
ماند، اما با توجه به تســاوی ملوان انزلی مقابل نفت مسجدســلیمان، با یک بازی 
کمتر جایگاه خود را در صدر جدول حفظ کرد و قهرمان نیم فصل اول شد. ملوان 
هم با ۳0 امتیاز در جایگاه دوم باقی ماند و گل گهر با ۲9 امتیاز به رده سوم رسید.

در انتهای جدول تیم اســتقلال اهواز با شکست مقابل مس رفسنجان، با ۵ امتیاز 
در قعر جدول ماند. فجر سپاســی شــیراز با ۱۲ امتیاز در رده هفدهم و فولاد یزد 
هم با ۱۳ امتیاز در جایگاه شانزدهم جدول لیگ دسته اول باقی ماندند. در آخرین 
بازی نیم فصل نخست لیگ دسته اول نیز تیم های سپیدرود رشت و اکسین البرز از 
ساعت ۱۴ روز سه شنبه ۳0 آذرماه، دیدار معوقه هفته چهاردهم را برگزار خواهند 
کرد. نتایج کامل بازی های هفته هفدهم لیگ دسته اول به شرح زیر است: *بادران 
تهران صفر - پارس جنوبی جم صفر *خیبر خرم آباد صفر - خونه به خونه بابل صفر 
*فجرسپاسی شیراز یک - آلومینیوم اراک یک گل ها: محسن فیاض بخش دقیقه 
۱۵ برای فجر و مهدی خلج دقیقه ۱8 برای آلومینیوم *گل گهر سیرجان ۲ - فولاد 
یزد یک گل ها: عیســی پرتو دقیقه ۶۵ و حسین امامیان دقیقه ۷۵ برای گل گهر 
و علــی بیگ زاویه دقیقه ۴۵ از روی نقطه پنالتی برای فولاد *نســاجی مازندران 
۲ - سپیدرود رشــت یک گل: محمد عباس زاده دقایق ۵8 و ۴+90 برای نساجی 
و سهیل حق شــناس دقیقه ۷۳ از روی نقطه پنالتی برای سپیدرود *ملوان بندر 
انزلی صفر - نفت مسجدســلیمان صفر *مس کرمان ۳ - اکسین البرز یک گل ها: 
احســان پورشیخ علی دقیقه یک، مهدی دغاغله دقایق ۲۴ و ۳۴ برای مس و سید 
ایمان موســوی دقیقه ۷۲ برای اکســین *استقلال اهواز یک - مس رفسنجان ۲ 
*ایرانجوان بوشــهر ۵ - راه آهن تهران صفر گل ها: مهدی قائدی دقایق ۵۷ و ۵9، 

حجت اسلامی دقایق ۶۴ و ۷۶ و بابامحمدی دقیقه 8۵.
آزمون در فهرست فروش قطعی روستوف 

یک روزنامه روسی سردار آزمون و سوسلان یانان، دو ملی پوش تیم روستوف 
را در فهرست فروش قطعی زمستانی این تیم قرار داد. روزنامه اقتصاد روسیه در 
گزارشــی به بررسی نقل و انتقال های زمستانی ۱۶ تیم حاضر در لیگ برتر فوتبال 
این کشور پرداخت. این روزنامه روسی در بخش مربوط به تیم روستوف که سردار 
آزمون و سعید عزت اللهی، دو ملی پوش جوان ایرانی را در اختیار دارد آورده است: 
روستوف فعلا برنامه ای برای جذب بازیکن جدید خارجی ندارد، اما سردار آزمون و 
سوسلان یانان، مهاجم و دروازه بان این تیم در فهرست فروش قطعی زمستانی قرار 
دارد. از لیورپول و بنفیکای پرتغال به عنوان مقصد بعدی ســردار آزمون نام برده 
شد و سوسلان یانان ۲9 ساله که عضو تیم ملی فوتبال روسیه نیز است راهی تیم 
زنیت سن پترزبورگ می شــود. گزارش روزنامه روسی درباره انتقال سردار آزمون 
در حالی منتشر شده که این ملی پوش ایرانی و باشگاه روستوف دریافت هرگونه 

پیشنهادی رسمی از طرف تیم های اروپایی را تاکنون تایید نکرده اند.

جلسه مشترک دیوان عدالت اداری با وزارت ورزش و فدراسیون تیراندازی
دیوان عدالت اداری برای حل مشــکل تیراندازی جلسه مشترکی را با مسئولان وزارت ورزش و فدراسیون 

تیراندازی برگزار خواهد کرد.
بعد از صدور احکام دیوان عدالت اداری مبنی بر برگزاری دوباره انتخابات فدراسیون تیراندازی، جمعه هفته گذشته نصرالله 
سجادی معاون ورزش حرفه ای و قهرمانی وزارت ورزش در مصاحبه ای اعلام کرد در این هفته سرپرستی را برای این فدراسیون 
انتخاب می کند که البته هنوز این اتفاق رخ نداده اســت. با توجه به اینکه با برداشتن مهدی هاشمی از تیراندازی ممکن است 
بحث دخالت دولت مطرح شــود و از طرفی وزارت ورزش نیز خود را موظف به اجرایی کردن حکم دیوان می داند، قرار اســت 
دیوان عدالت اداری جلسه ای را با هاشمی و مسئولان فدراسیون تیراندازی برگزار کند. البته زمان این نشست مشخص نیست، 

اما مسئولان در تلاش هستند تا این موضوع را حل کنند.

جدال حساس مدعیان در هفته هفتم لیگ برتر هندبال 
هفته هفتم لیگ برتر مردان با برگزاری ۵ دیدار در شهرهای مختلف، آغاز می شود.

هفته هفتم لیگ برتر مردان شــنبه ۲۷ آذر با ۵ دیدار برگزار می شــود که در کاشان تیم شهرداری این شهر به مصاف 
بیتا ســبزوار می رود. هپکوی اراک میزبان شهرداری ارومیه است. نیروی زمینی تهران رو در روی مس کرمان قرار می گیرد. 
شــاگردان محسن طاهری در فولاد مبارکه سپاهان پذیرای توسعه و عمران بافق هستند و نوین قطره مهر پارسه مرودشت 
هم به مصاف صدرنشین لیگ یعنی نفت و گاز گچساران می رود. برنامه کامل هفته هفتم لیگ برتر مردان به این شرح است: 
* شــهرداری کاشــان - بیتا سبزوار * هپکو اراک - شهرداری ارومیه * نیروی زمینی - صنعت مس کرمان * فولاد مبارکه 

سپاهان - توسعه و عمران بافق * نوین قطره مهر پارسه مرودشت - نفت و گاز گچساران. 

دومین مرحله درمانی آرمیده هم با موفقیت انجام شد 
رئیس کمیته پزشــکی فدراسیون کشتی در خصوص آخرین وضعیت درمانی ابوالفضل آرمیده گفت: روند 

درمانی این کشتی گیر نوجوان به خوبی و بدون هیچ مشکلی در حالی پیگیری است.
تورج ملک محمدی با بیان این مطلب افزود: با پیگیری های فدراسیون کشتی و فدراسیون پزشکی ورزشی و همچنین 
نظر مساعد قاضی زاده هاشــمی وزیر بهداشت، روند درمانی ابوالفضل آرمیده با جدیت پیگیری می شود. مرحله دوم شیمی 
درمانی آرمیده انجام شده و تا این لحظه هیچ مشکلی نداشتیم و شرایط بسیار خوب جلو رفت. کادر درمانی آرمیده از پزشکان 
فوق تخصص کشــور هســتند و جا دارد از دکتر شاهی مدیر گروه و همکاران وی که با جدیدترین متد درمانی و دارویی کار 

را پیگیری می کنند، تشکر کنم. 

رئیس فدراسیون والیبال گفت: برنامه های خوبی برای 
والیبال ایران دارم و اولویتم هم ماندن در والیبال است. 

محمدرضا داورزنی اظهار داشــت: من خدمت گذار ورزش 
هستم و سال ها در این حوزه کار کردم و هر جایی به من نیازی 
باشــد خود را موظف به انجام وظیفه می دانم. اگر انتخاب با من 
باشــد در والیبال می مانم چرا که برنامه هــای زیادی برای این 
فدراســیون دارم. به همین دلیل اولویت من والیبال است. وی 
افــزود: نگاه و توجه مــردم به والیبال خســتگی را از تن ما در 
می آورد. ما می دانیم که در کارمان ضعف داریم چرا که نمی توان 
گفت بدون مشکل و نقص هستیم. در سال های اخیر والیبال در 
مسیر رشد و پیشــرفت قرار گرفته و ما تمام توان مان را به کار 
می گیریــم تا بتوانیم والیبال ایران را بــه اهداف مورد نظر خود 
برسانیم. رئیس فدراسیون والیبال در پایان خاطرنشان کرد: ما به 
اهدافی که پیش از این ترسیم کرده بودیم رسیدیم و آن ها تحقق 

یافتند. ما از رده ۲۷ جهان به هفتم رسیده ایم و حالا می خواهیم 
جزو ۴ تیم برتر باشــیم و این انتظاری اســت که فدراسیون در 
آینده از تیم ملی دارد و بر اساس همان هم می خواهیم سرمربی 
تیم ملی تیمش را هدایت کند. در ۱0 سال گذشته ما تجربیات 
زیادی با گائیچ، معدنی، ولاســکو، کواچ و لوزانو داشتیم و الان 
کامــلا می دانیم که باید چه کاری انجــام دهیم تا بتوانیم جزو 
۴ تیم برتر جهان باشــیم. نقاط ضعفی که در چند سال گذشته 
در تیم ملی والیبال وجود داشــت را نمی توانیم به دلیل ناتوانی 
بازیکنان مــان بدانیم و بگوییم آن ها مشــکل دارند و یا به دلیل 
اشباع شــدن، انگیزه ای برای بازی کردن ندارند. همین آدم ها و 
همین سازماندهی بود که زمان ولاسکو به نتیجه رسید. بنابراین 
ما عملکردمان را تحلیل کردیم و به این نتیجه رسیدیم که نظم 
و انضباط که یک عامل تاثیرگذار است، در تیم ملی در سال های 

گذشته زیاد نبوده است. 

داورزنی: اولویتم ماندن در والیبال است

رئیس فدراسیون وزنه برداری گفت: من به کادر فنی 
تیم ملی بزرگسالان اعتقاد دارم اما هر زمان احساس 
شود انگیزه ها کم شده و نیاز به تغییر را احساس کنیم، 
۱۰۰درصد مســیر را اصلاح خواهیم کرد. او همچنین 
از تلاش برای گرفتن کرســی در انتخابات سال آینده 

فدراسیون جهانی خبر داد. 
درباره اینکه به عنوان رئیس فدراســیون در هر شرایطی 
از کادر فنی جوان تیم ملی وزنه برداری بزرگســالان حمایت 
خواهد کرد، گفت: وحید ربیعی به پیشــنهاد انوشیروانی مربی 
تیم ملی بزرگســالان شــد و ما از این موضوع حمایت کردیم. 
قبــل از المپیک هم انتقادات زیادی در مورد انتخاب ســجاد 
انوشیروانی به عنوان سرمربی تیم ملی وجود داشت و می گفتند 
این ســمت برای او زود اســت اما ما پشتیبان او بودیم و همه 
دســت به دســت هم دادیم تا در المپیک موفق شویم. من در 
حقیقت از تصمیمات شــورای عالی فنــی حمایت می کنم اما 
اینکه بعضی عزیزان فکر کنند آنچه گفتیم همیشــگی است، 
اینطور نخواهد بود. هر زمان احساس کنیم که انگیزه ها کاهش 

پیــدا کرده، در آنجــا تغییراتی را خواهیــم داد اما با توجه به 
تعهــدی که امروز کادرفنی تیم ملــی دارد باید آن را حمایت 
کنیم. جایی که احساس کنیم نیاز به تغییرات است صد درصد 
آن مسیر را اصلاح خواهیم کرد. مانند قبل از المپیک که دیدید 
این کار صورت گرفت. او در پاســخ به پرسش دیگری مبنی بر 
اینکــه فکر می کند این کادر فنی جــوان بتواند از پس کار در 
تیم ملی بزرگسالان بر آید، تصریح کرد: من به آنها اعتقاد دارم 
البتــه بزرگانی مانند ذهتاب، نصیری، پاکیزه جمع، دهنوی در 
کنار تیم ملی هستند. این کادرفنی جوان قابل اعتماد هستند 
و بایــد از آنها حمایت کنیم. مرادی در مورد گرفتن کرســی 
تاثیرگذار در انتخابات سال آینده فدراسیون جهانی وزنه برداری 
بیان کرد: با توجه به آنچه که در المپیک ریو اتفاق افتاد )هنوز 
هم معتقــدم چیزی جز ناداوری نبود( و پــس از آن نیز از ما 
خواسته شد دلجویی کنیم، حضور نمایندگان ایران در کمیته ها  
و سیاست گذاری های فدراســیون جهانی وزنه برداری احساس 
می شــود. بنابراین این موضوع در شــورای عالی فنی و هیات 
رئیسه فدراسیون مطرح می شود و در دستور کار قرار می گیرد. 

رئیس فدراسیون وزنه برداری: گرفتن کرسی در انتخابات IWF در دستور کار است 

* رنکینگ کشوری بازیکنان تنیس روی میز برای ماه آذر منتشر شد که در این میان نیما عالمیان که عنوان قهرمانی تور ایرانی 
در اصفهان را از آن خود کرده بود، صدرنشین شد و نوشاد عالمیان هم عنوان دوم را از آن خود کرده است. 

* محمدحسین برخواه که سرمربیگری تیم ملی وزنه برداری نوجوانان را برعهده دارد، به عنوان سرمربی تیم ملی 
جوانان هم منصوب شد. 

* خادم معاون حقوقی، پارلمانی و امور اســتان های وزارت ورزش و جوانان گفت: قریب به 8هزار میلیارد تومان نیاز اســت تا 
طرح های نیمه تمام حوزه ورزش را تکمیل کنیم. 

* فدراسیون والیبال ایران در پایان نیم فصل اول لیگ برتر کارت بازی تیم پیکان تهران را گرفت.بنابراین پیکان 
باید بدهی های خود را پرداخت کند تا بتواند در هفته آینــده لیگ به میدان برود. پیش از این کمیته انضباطی 
فدراسیون والیبال رای به محکومیت این باشگاه بابت شکایت مجتبی میرزاجانپور و فرهاد قائمی بازیکنان فصل 
پیش این تیم داده بود. همچنین فدراسیون کارت بازی تیم شهرداری ارومیه راهم گرفته بود تا این تیم بدهی خود 

را پرداخت کند. پیکان با ۲۵ امتیاز در رده دوم جدول لیگ برتر قرار دارد.

خواندنی از ورزش


